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Vragen van het lid Van Houwelingen (FVD) aan de Staatssecretaris van
Defensie over de uitrusting van speciale troepen (ingezonden 21 oktober 2024).

Vraag 1
Bent u ermee bekend dat sommige commando’s van Nederlandse speciale
eenheden graag zélf hun uitrusting zouden willen aanschaffen, omdat ze niet
de spullen krijgen die ze zouden willen krijgen via de centrale inkoop of daar
soms heel lang op moeten wachten?

Vraag 2
Bent u ermee bekend dat sommige commando’s daarom maar zelf en op
eigen kosten(!) de benodigde uitrusting aanschaffen?

Vraag 3
Vindt u dit een wenselijke situatie?

Vraag 4
Hebben onze speciale troepen, die bereid zijn hun leven voor onze veiligheid
in de waagschaal te stellen, niet recht op de best mogelijke uitrusting zonder
dat ze zich gedwongen voelen dat van hun eigen salaris te moeten betalen?

Vraag 5
Zijn speciale troepen niet zelf het best in staat om te weten welke uitrusting
voor hen het beste is?

Vraag 6
Bent u van mening dat het in staat stellen van speciale eenheden of
individuele commando’s om (een deel van) hun uitrusting zélf in te kopen
niet alleen de veiligheid zou verbeteren en motivatieverhogend zou kunnen
werken, maar ook de innovatie kan bevorderen omdat het speciale eenheden
in staat stelt snel en op basis van hun eigen ervaring uit te vinden welke
uitrusting voor hen het beste is? Zo nee, waarom niet?

Vraag 7
Bent u bereid te onderzoeken of een deel van het uitrustingsbudget, indien
dit wordt gewenst, rechtstreeks aan speciale eenheden of individuele leden
van die eenheden kan worden gealloceerd, zodat eenheden of commando’s
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voortaan zélf (een deel van) hun uitrusting (snel) kunnen kopen (zoals in een
aantal andere landen overigens al gebruikelijk is)? Zo nee, waarom niet?
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